
Bernardo Bertolucci over zijn rugproblemen 

De vele rugoperaties dwongen me tot een pauze. Zoals je ziet hebben ze niet tot een betere rug 

geleid, vertelt Bertolucci nadat hij in een rolstoel de hotellobby komt binnengereden. Het leek wel 

een huisarrest zonder einde. Ik had me er al bij neergelegd dat ik nooit meer films zou maken.  

Het tij keerde zonder dat de rugproblemen weken. Toen ik mijn medische toestand aanvaardde in 

plaats van er tegen te strijden, ontdekte ik dat er nog altijd veel mogelijk was. Zelfs nog een film 

maken en die in Cannes voorstellen 
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